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Pred časom je naša KS prejela od OK SZDL
Ljubljana Vič-Rudnik predlog, da naj bi se
naša KS pobratila z KS Svečina pri Mariboru.

Ta predlog je bil obravnavan na skupni seji
sveta KS in predsedstva KK SZDL. Na tej seji
je bil soglasno sprejet sklep, da se naša KS po-
brati s KS Svečina.

V tej zvezi so bili vzpostavljeni prvi osebni
kontakti dne 27. 6. 1979, ko so se sestali pred-

sednik sveta KS Milan Česnik, tov. Milan Buh,
predsednik KK SZDL Rudi Furlan in tajnik
KS Franc Volk v KS Svečina.

Na tem prvem razgovoru smo prišli do
enotnih stališč pri razreševanju problema-
tike, ki tare tako eno kot drugo KS. Tudi pred-
stavniki KS Svečina sože sprejeli na svojih or-
ganih sklep o pobratenju z našo KS.

Na tem prvem sestanku smo se tudi dogovo-
rili o medsebojnem srečanju ob dnevu borca 4.
julija.

Naša KS je organizirala obisk z avtobu-
som, ki se ga je udeležilo petdesel krajanov, v
glavnem članov sveta KS in predsedstva KK
SZDL ter družbenopolitičnih organizacij.

Tega dne smo se najprej srečali na osrednji
slovenski proslavi na Duhu, nato pa smo sreča-
nje nadaljevali v KS Svečina. Dan je resnično
potekal v prisrčnem vzdušju.

Dogovorili smo se tudi, da sedaj krajani KS
Svečina vrnejo obisk naši KS, da bi svečani akt
o samem pobratenju podpisali vseptembru ali
prvih dneh oktobra meseca 1979!


